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Referat af Generalforsamling i Haveforeningen Solvangen,  
lørdag, d. 25. marts 2017.03.25 
 

1. Valg af dirigent 
Hans Sig 
 

2. Stemmeudvalg 
Lærke, Anita og Jeannie 
 

3. Beretning. 
Thea fremlagde bestyrelsens beretning. 
Beretningen er godkendt. 
 

4. Årsregnskab, herunder godkendelse af budget 

Regnskab er godkendt og budgettet er vedtaget. 
 

Indkomne forslag 
4.a 
Bestyrelsen stiller forslag om udnyttelse af have 62 
Det besluttes at nedsætte et udvalg, der skal lave buget, samt se på anvendelses mulighederne 
inden generalforsamlingen 2018.  
I 2018 træffes beslutningen så om haven skal laves om eller sælges. 
Udvalget består af følgende medlemmer: Per have 109, Cecilia have 47, Sofie have 89, Iver have 79, 
Mariann have 103 samt Flemming have 103 som repræsentant fra bestyrelsen  

 
4.b 
Birthe Overby Hald have 30 stiller forslag om der ikke skal mere ral på havestierne. 
Frafaldet, da der vil blive meget mudret og en masse huller i vejene, andre løsninger bliver for dyre. 
 
4.c 
Festudvalget stiller forslag til jubilæumsfesten. 
Det vedtages at festudvalget får et buget på 50.000 kr. af foreningens penge og kan der ud over 
lave brugerbetaling. 

 
5. Valg af kasserer og bestyrelsesmedlemmer/suppleant 

Kasserer: Jeannie Vogt 
Bestyrelsesmedlem 2 år: Frank Wegner 
Bestyrelsesmedlem 1 år: Birthe Overby Hald 
Suppleant: Hanne Rasmussen 
 

6. Valg af revisor og suppleanter. 
Revisor: Malling Nygaard 
1. suppleant: Ditlev Nielsen 
2. suppleant: Kim Lassen 
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7. Valg af 2 medlemmer til vurderingsudvalg: 

Udvalgsmedlemmer: Sylvester Warming & Kirsten Thesbjerg 
1. suppleant: Elsebeth 
2. Suppleant: Mariann Christensen 

 
8. Evt. 

Der blev uddelt havepræmier.  
Flemming informerede kort om sidste nyt omkring kloakering.  
 

 
 
 
 


